
Zpráva o činnosti starosty červen 2023 

• 1.6. Setkání s panem Architektem Klimešem: Pan architekt se přišel představit a probírali jsme 

projekty chystané na MO I. Pan architekt přišel zároveň požádat o obnovení plakety u vodopádu na 

Karlovině. 

• 1.6. Pan Šmaha: Občan, který se přišel informovat ohledně parkování v území ulice Na Hrádku.  

Z důvodu, že stavba s sebou přinesla velký úbytek parkovacích míst v lokalitě, požádal jsem o 

možnost parkování v ulici U Stadiónu pro rezidenty z okolí. Odbor dopravy i městská policie s tímto 

řešením souhlasili a našli způsob realizace. Rezidenti tedy mohou dočasně (po dobu výstavby PSN) 

využívat parkoviště U Stadionu nebo nábřeží Václava Havla na žluté parkovací karty. 

• 1.6. Ředitel SPŠPAS: Pan ředitel Zitko přišel s dotazem ohledně parkování svého zásobovacího vozu 

u zadního vchodu školy po dobu výstavby parkovacího domu PSN. Po konzultaci s OD bylo zjištěno, 

že celodenní parkování v tomto místě není možné. MO I bude hledat možnosti, jak škole s tímto 

problémem pomoci.  

• 5.6. Koordinační jednání JUDr. Krpaty: Další schůzka ohledně plánování rekonstrukce JUDr. Krpaty 

společně se zásahy síťařů. VAK na této schůzce nově oznámil, že pravděpodobně bude měnit své 

sítě pouze v části od ulice Wintrova po ulici Gebauerova a zbytek ulice nemají v nejbližších letech 

vůbec v plánu. MO I se rozhodl, že ulici bude tedy rekonstruuoat po jednotlivých etapách 

(pravděpodobně po jednotlivých křižovatkách s protínajícími ulicemi). Další schůzka by se měla 

konat na přelomu srpna a září. V tomto termínu by měl mít VAK zmonitorovaný kompletní stav 

svých sítí v ulici a měl by dát konečné rozhodnutí o případném zapojení se v dalších etapách. 

• 6.6. Studie mostu kpt. Bartoše: Schůzka svolaná náměstkem pro dopravu Janem Hrabalem. Na 

schůzce nám byly představeny 3 vizualizace možné budoucí podoby mostu kpt. Bartoše včetně 

hrubých odhadů cen. Zároveň se mluvilo o řešení mostního provizoria a variantách jeho pořízení 

(zapůjčení/zakoupení). Schůzka byla spíše informativní a nebylo na ní o ničem rozhodnuto.  

• 8.6. Na Třísle 132: Setkání s paní Borskou ohledně živého plotu a chodníku v ulici Na Třísle 132. 

S paní jsme se domluvili, že MO I zkrátí keře před domem tak, aby se za nimi neshlukovali kuřáci a 

močící lidé, jak je tomu doposud. MO I provede radikálnější zkrácení v době vegetačního klidu.  

• 8.6. MP, velitel Škoda: Pravidelné setkání s panem velitelem a řešení aktuálních problémů na 

obvodu – převážně se rozebírali bezdomovci a parkování. 

• 9.6. Slavnostní otevření terminálu B: Jako starosta MO I jsem byl pozván na slavnostní otevření 

terminálu B. 

• 13.6. SPŠE: Jako starosta MO I jsem byl pozván na zahájení a slavnostní předávání cen motivačního 

programu Prokopa Diviše, které se konalo v Domě hudby.    

• 13.6. Pracovní skupina zásad pro spolupráci města s investory: Jednání ohledně plánované 

výstavby BD Nová Veselka. Na zasedání nám byl společností BICZ představen jejich projekt a byl 

domluven další postup ze strany města a obvodu.  

• 14.6. setkání starostů: Tentokrát jsme se setkali na MO III, abychom řešili zejména budoucnost sečí 

na jednotlivých obvodech. Mezi starosty převládá názor, že na seče bychom měli využívat převážně 

SMP, avšak je třeba, aby se firma na toto dostatečně připravila, jak po personální stránce, tak po 

stránce techniky, jelikož jedním z hlavních důvodů, proč se obvody od SMP odvracejí, je ten, že SMP 

často časově nezvládají a nedokážou na potřeby obvodů rychle reagovat.  

• 14.6. Kroky bez násilí: Akce se koná každoročně a míří na naše nejstarší občany. Krom ukázek 

činnosti policie a sebeobrany se akce zúčastnila spousta organizací, které seniorům nabízely pomoc 

a poradenství v širokém spektru oblastí. Jako starosta MO I jsem tuto akci zahajoval a podílel se na 

vyhlašování soutěží.  

• 15.6. Sjednocení postupů při vyřizování žádostí o zřízení věcných břemen: Na setkání byli pozváni 

starostové všech MO, většina obsahu se však týkala výkonu státní správy.  



• 19.6. Zasedání zastupitelstva města Pardubic 

• 20.6. Zasedání rady MO I a zastupitelstva MO I 

• 21.6 Rozhovor pro Český rozhlas na téma Tyršovy sady 

• 21.6. Zasedání komise pro školství, kulturu a tělovýchovu: Obsahem zasedání byla převážně 

metodika poskytování finančních darů z rozpočtu obvodu. 

• 21.6. Setkání s občany: Ve zpravodaji avizované setkání starosty a rady obvodu s občany. Na setkání 

přišlo cca 10 občanů, aby nám sdělili své náměty a připomínky, kterými se starosta a rada MO I bude 

dále zabývat.  

• 22.6. Gočárova galerie: Byl jsem pozván na slavnostní otevření Gočárovy galerie v rámci 

Automatických mlýnů.  

• 23.6. Organizace parkování při otevření Automatických mlýnů: Schůzka s odborem dopravy a 

kanceláří primátora na téma parkování VIP hostů a návštěvníků v rámci slavnostního otevření 

Automatických mlýnů, které proběhne 29.9.2023. Cílem schůzky bylo vytipování lokalit v okolí 

mlýnů, které by bylo možné v rámci události využít. Jednání bude pokračovat.  

• 26.6. Prezentace parčíku Husova: Ze strany OHA jsme byli přizváni k prezentaci bakalářské práce 

na téma revitalizace parčíku Husova v Pardubicích, kterou zpracovala studentka ZF oboru ZaKA 

MENDELU.  

• 28.6. Setkání se zástupci Turistické oblasti Pardubicko: Diskuze probíhala na téma propojení MO I 

a TOP. Ve velké míře se potom mluvilo o zapojení MO I do přípravy a pořádání vánočních trhů na 

třídě Míru.  

• 30.6. Setkání s panem Říhou: Pan Říha pořádá již několik let tradiční cyklistický závod „Pardubické 

kritérium“. Pan Říha přišel s dotazem na možný finanční příspěvek obvodu a zároveň mě pozvat na 

samotné závody a následné vyhlášení výsledků. 

 

     

    


